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Wilkinson, Warren S. British Columbia & Vancouver Island Postal History, Colonial Period 1858-1871. 
 
Edition 2005,  British Columbia & Vancouver Island Postal History, Colonial Period 1858-1871 
 
Warren Wilkinson’s British Columbia & Vancouver Island Postal History, Colonial Period 1858-1871 exhibit is
a treat for the eye. The focus is on mail carried by the express and transportation companies – Wells Fargo,
Barnard’s British Colombia Express, the Upper Columbia Company and others – that contracted with the
Colonial Government to carry mail to and from the island, the mainland and points beyond. Many of the
unusual postal markings of the period are shown cancelling stamps of British Columbia & Vancouver Island,
often on letters going overseas from the colony. A final section shows stamps of Canada used on mail after
Confederation in 1871.��After selling other collections, at CAPEX ’96 Warren Wilkinson extended a previous
interest in the philately of Canada and British North America with the purchase of the Charles Firby collection
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of Canadian Pence covers. Developing the Pence collection caused him to expand into other BNA areas,
including New Brunswick, Nova Scotia and Prince Edward Island, as well as British Columbia & Vancouver
Island. He proceeded to win an unprecedented three consecutive Grand awards at the annual British North
America Philatelic Society BNAPEX exhibition. His ‘Postal Rates of Canada 1851-1859’ won at Ottawa in
2001, while ‘Postal Rates of New Brunswick and Nova Scotia’ received the honours at Spokane in 2002. In
2003 Warren won again at London, Ontario with the exhibit that is the subject of this book, ‘British Columbia
and Vancouver Island Postal History: 1850-1871’. In the same years these exhibits also won the Grand
award at the Royal Philatelic Society of Canada exhibition. In 2004 his Prince Edward Island exhibit received
Gold at BNAPEX in Baltimore, and Gold and the Grand Award at the RPSC exhibition in Halifax and BALPEX
in Baltimore. 
 
Postgeschichte von Columbia & Vancouver Island, Kolonialzeit 1858-1871. 
 
Ausgabe 2005, Postgeschichte von British Columbia und Vancouver Island, Kolonialzeit 1858-1871 
 
Warren Wilkinsons Ausstellung "British Columbia & Vancouver Island Postal History, Kolonialzeit 1858-1871"
ist ein Augenschmaus. Der Schwerpunkt liegt auf Post, die von den Express- und Transportunternehmen -
Wells Fargo, Barnards British Colombia Express, der Upper Columbia Company und anderen - befördert
wird, die mit der Kolonialregierung einen Vertrag über den Transport von Post zur und von der Insel, dem
Festland und darüber hinaus abgeschlossen haben. Viele der ungewöhnlichen Postmarkierungen dieser Zeit
sind auf Stempeln von British Columbia und Vancouver Island abgebildet, oft auf Briefen, die von der Kolonie
nach Übersee gehen. Ein letzter Abschnitt zeigt Briefmarken von Kanada, die nach der Konföderation im
Jahr 1871 auf Post verwendet wurden. Nach dem Verkauf anderer Sammlungen erweiterte Warren Wilkinson
bei CAPEX '96 mit dem Kauf der Charles Firby-Sammlung von Canadian Pence ein früheres Interesse an der
Philatelie von Kanada und Britisch-Nordamerika Abdeckungen. Durch die Entwicklung der Pence-Kollektion
expandierte er in andere BNA-Gebiete, darunter New Brunswick, Nova Scotia und Prince Edward Island
sowie British Columbia und Vancouver Island. Bei der jährlichen BNAPEX-Ausstellung der British North
America Philatelic Society gewann er drei beispiellose Grand Awards in Folge. Seine "Posttarife von Kanada
1851-1859" gewannen 2001 in Ottawa, während "Posttarife von New Brunswick und Nova Scotia" 2002 in
Spokane ausgezeichnet wurden. 2003 gewann Warren erneut in London, Ontario, mit der Ausstellung, die
das ist Thema dieses Buches, "British Columbia und Vancouver Island Postal History: 1850-1871". In den
gleichen Jahren wurden diese Exponate auch auf der Ausstellung der Royal Philatelic Society of Canada mit
dem Grand Award ausgezeichnet. 2004 erhielt seine Ausstellung auf Prince Edward Island Gold auf der
BNAPEX in Baltimore sowie Gold und den Grand Award auf der RPSC-Ausstellung in Halifax und BALPEX in
Baltimore. 
 
Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 

Copyright ©2024  -  PHILATHEK Verlagsauslieferung  -  http://philathek.com/katalogo Seite 2 von 2

http://philathek.com/katalogo/index2.php?page=shop.infopage&amp;vendor_id=1&amp;output=lite&amp;option=com_virtuemart&amp;Itemid=33
http://philathek.com/katalogo

